
Protokół Nr XXIX/20 

z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 26 sierpnia 2020 roku 

 

Otwarcie obrad – godz. 15.11 

Zamknięcie obrad – godz. 17.03 

Ad. 1 

Obrady XXIX sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył Przewodniczący RM witając osoby 
uczestniczące w sesji. 

Ad. 2  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne - 
w sesji uczestniczy 13 radnych (lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu). 

Ad. 3 

Przewodniczący RM - stwierdził, że sesja zwołana została zgodnie z zasadami określonymi 
w Statucie Gminy, w związku z czym stwierdził prawidłowość jej zwołania. 

Ad. 4 

Przewodniczący RM - przedstawił porządek obrad sesji w dniu 26 sierpnia 2020 r.: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Stwierdzenie prawidłowości zwołania sesji. 

4. Przedstawienie porządku obrad i wprowadzenie ewentualnych zmian.  

5. Złożenie ślubowania przez Panią Dorotę Bajcar radną wybraną w wyborach 

uzupełniających do Rady Miejskiej w Radkowie zarządzonych na dzień 09.08.2020 r. 

6. Ocena stanu bezpieczeństwa i higieny pracy w jednostkach organizacyjnych Gminy 

Radków. 

7. Przeprowadzenie procedury udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków wotum 

zaufania: 

1) przedstawienie raportu o stanie gminy za rok 2019; 

2) debata nad przedstawionym raportem; 

3) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków 

wotum zaufania        – DRUK NR 1 

8. Przeprowadzenie procedury absolutoryjnej: 

1) przedstawienie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu oraz z informacją o stanie mienia komunalnego za 2019 rok; 

2) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu 

o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za rok 2019; 

3) przedstawienie opinii komisji rewizyjnej o sprawozdaniu z wykonania budżetu 

gminy za rok 2019 wraz z wnioskiem w sprawie absolutorium; 

4) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku komisji 

rewizyjnej; 

5) przedstawienie opinii pozostałych Komisji Rady Miejskiej; 

6) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Radków za 2019 rok   

         – DRUK NR 2 



7) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok   – DRUK NR 3   

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących podziału sołectwa Karłów – 

Pasterka i utworzenia sołectwa Karłów i sołectwa Pasterka  – DRUK NR 4 

b) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obrębu 

Ścinawka Dolna oraz Suszyna – Część I    – DRUK NR 5 

c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obrębu miasta Radków w rejonie ul. Bolesława 

Chrobrego, ul. Łąkowej, ul. Stołowogórskiej, ul. Piastowskiej oraz ul. Cmentarnej 

         – DRUK NR 6 

d) o zmianie uchwały w sprawie powołania komisji rewizyjnej  – DRUK NR 7 

e) o zmianie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego stałych komisji Rady 

Miejskiej w Radkowie oraz przedmiotu ich działania   – DRUK NR 8 

f) zmian w budżecie Gminy Radków na 2020 rok    – DRUK NR 9 

10.  Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący RM - zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek w sprawie zmiany 

przedstawionego porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 

Nie zgłoszono wniosków do porządku obrad. 

Ad. 5 
Przewodniczący RM – poinformował, że przed przystąpieniem do wykonywania mandatu radni 
składają ślubowanie. Następnie poprosił, aby po odczytaniu roty ślubowania nowo wybrana 
radna złożyła ślubowanie wypowiadając słowo „ślubuję”. Ślubowanie może być złożone 
z dodatkiem zdania „Tak mi dopomóż Bóg”.  

Przewodniczący RM odczytał rotę ślubowania. 

Radna Dorota Bajcar – złożyła ślubowanie. 

Przewodniczący RM – pogratulował radnej, powitał w gronie radnych oraz życzył udanej 
współpracy. 

 
Po złożeniu ślubowania liczba radnych zwiększyła się do 14. 
 
Ad. 6 
Przewodniczący RM - poprosił Pana Jacek Krzyżanowskiego o złożenie informacji o stanie 
bezpieczeństwa i higieny pracy w jednostkach organizacyjnych gminy. 
  
Jacek Krzyżanowski - Prezes Firmy Corso obsługujący UMiG i jednostki organizacyjne gminy 
w zakresie BHP - złożył informację o stanie bezpieczeństwa i higieny pracy w jednostkach 
organizacyjnych gminy (informacja stanowi załącznik do protokołu). 
 
Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionej informacji. 
Nikt z radnych nie miał pytań do przedstawionej informacji. 
 
Przewodniczący RM poddał pod głosowanie propozycję dotyczącą dokonania pozytywnej 
oceny stanu bezpieczeństwa i higieny pracy w jednostkach organizacyjnych Gminy Radków. 
 
Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad w/w propozycją. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14    przeciw - 0    wstrzymało się - 0. 



Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

O godz. 15.26 Przewodniczący RM głosił przerwę. 
Obrady wznowiono o godz. 15.40. 
 
Ad. 7 
 
Przewodniczący RM - poprosił Burmistrza o przedstawienie raportu o stanie gminy za rok 
2019. 
 
Burmistrz – przedstawił raport o stanie gminy za rok 2019. Raport podsumowuje działalność 
gminy w roku poprzednim. Zakres opracowanego dokumentu ujmuje realizację polityk, 
strategii, programów, uchwał rady miejskiej za rok 2019. Burmistrz poinformował, że raport o 
stanie gminy za rok 2019 jest zamieszczony na Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta 
i Gminy w Radkowie. (raport o stanie gminy stanowi załącznik do protokołu) 
 
Przewodniczący RM – podziękował za przedstawienie raportu oraz otworzył dyskusje nad 
złożonym raportem o stanie gminy za 2019 rok. Poinformował, że z uwagi na brak zgłoszonych 
mieszkańców Gminy Radków do debaty nad raportem Przewodniczący RM dopuścił do głosu 
radnych bez ograniczeń czasowych. Przedłożony raport przez Burmistrza był szczegółowo 
omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji RM. 

Nikt z radnych nie włączył się do debaty. 

Przewodniczący RM zamknął debatę nad raportem o stanie gminy za 2019 rok. 

Przewodniczący RM - poinformował, że do przedstawienia treści projektów uchwał wyznaczył 

Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią Alicję Surdykę-Strug. 

DRUK NR 1 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków wotum zaufania. 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM poinformował, że w przypadku głosowania odnośnie DRUKU NR 1 

wymagana jest bezwzględna większość głosów ustawowego składu rady. 



Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

Ad. 8 

 
Przewodniczący RM - poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie sprawozdania finansowego 
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu oraz z informacją o stanie mienia komunalnego 
za 2019 rok. 
 
P. Swietłana Koszałko - Skarbnik Gminy - przedstawiła informacje z wykonania budżetu za 
2019 rok. (sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Radków za rok 2019 wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania planu finansowego GCKSiT i BPMiG Radków za rok 2019 
stanowi załącznik do protokołu) 
 
Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z radnych ma pytania do złożonego sprawozdania.  

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM – poprosił Wiceprzewodniczącą o odczytanie treści opinii Regionalnej 

Izby Obrachunkowej we Wrocławiu o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za rok 2019 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała uchwałę nr XII/31/2020 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 27 kwietnia 2020 roku w sprawie opinii 
o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Radków sprawozdaniu rocznym z wykonania 
budżetu Gminy Radków za 2019 rok (opinia stanowi załącznik do protokołu).  
 
Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionej opinii. 

Nikt z radnych nie miał pytań.  
 
Przewodniczący RM poprosił Zastępcę Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o 
przedstawienie opinii komisji rewizyjnej o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za rok 
2019 wraz z wnioskiem w sprawie absolutorium. 
 
J. Gorczycki – odczytał opinię w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy 
Radków z wykonania budżetu gminy za 2019 rok (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionej opinii. 

Nikt z radnych nie miał pytań.  
 
Przewodniczący RM – poprosił Wiceprzewodniczącą o odczytanie treści opinii Regionalnej 
Izby Obrachunkowej we Wrocławiu o wniosku komisji rewizyjnej. 
 
Wiceprzewodnicząca RM - odczytała uchwałę nr XII/47/2020 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 17 lipca 2020 roku w sprawie opinii o 
wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków 
za 2019 rok (opinia stanowi załącznik do protokołu) 

Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionej opinii. 

Nikt z radnych nie miał pytań.  



 
Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii. 
 
Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji wydała opinię pozytywną. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego wydała opinię pozytywną. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty wydała opinię pozytywną. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki wydała opinię pozytywną. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego wydała 

opinię pozytywną. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa wydała opinię pozytywną. 
 
Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z radnych chce jeszcze zabrać głos w sprawie 
udzielenia absolutorium Burmistrzowi.  
 
Nikt z radnych nie zabrał głosu. 
 
DRUK NR 2 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Radków za 2019 rok. 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 2.  

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 



Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 3 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków absolutorium z 

tytułu wykonania budżetu za 2019 rok. 

Przewodniczący RM - przypomniał, że podobnie jak przy DRUKU NR 1 w głosowaniu 

wymagana jest bezwzględna większość głosów ustawowego składu rady. 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały  

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 3.  

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0  wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

Przewodniczący RM – złożył gratulacje Burmistrzowi. 

Burmistrz - podziękował za takie poparcie od przedstawicieli społeczności gminy. 
 

Ad. 9 

DRUK NR 4 w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących podziału 
sołectwa Karłów – Pasterka i utworzenia sołectwa Karłów i sołectwa Pasterka 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały. 



Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 4.  

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 5 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obrębu Ścinawka Dolna oraz Suszyna – Część I  

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 



Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 5.  

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 6 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu miasta Radków w rejonie ul. 

Bolesława Chrobrego, ul. Łąkowej, ul. Stołowogórskiej, ul. Piastowskiej oraz ul. 

Cmentarnej  

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 6. 



Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 7 o zmianie uchwały w sprawie powołania komisji rewizyjnej  

Przewodniczący RM poinformował, że radna Dorota Bajcar zadeklarowała na piśmie pracę w 

dwóch komisjach tj. komisji rewizyjnej oraz komisji zdrowia, spraw społecznych i porządku 

publicznego. 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 7.  

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 8 o zmianie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego stałych komisji 

Rady Miejskiej w Radkowie oraz przedmiotu ich działania               

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 8.  

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 9 w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2020 rok 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały. 



Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 9.  

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM - stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

Przewodniczący RM - poinformował, że na wspólnym posiedzeniu komisji RM Burmistrz 

przedstawił propozycję zmiany dotyczącej zagospodarowania obecnej wypożyczalni nart w 

Karłowie polegającej na likwidacji wypożyczalni, sprzedaży sprzętu wraz z ratrakiem i 

utworzenia stacji GOPR oraz poprosił radnych o zastanowienie się nad propozycją i wyrażenie 

swojego stanowiska na sesji. 

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych chce zabrać głos w sprawie. 

Nikt nie zabrał głosu. 

Przewodniczący RM – poddał pod głosowanie proponowany przez Burmistrza kierunek zmian 

dotyczących zagospodarowania obecnej wypożyczalni nart w Karłowie polegających na 

likwidacji wypożyczalni, sprzedaży sprzętu wraz z ratrakiem i utworzenia stacji GOPR. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 13   przeciw - 0   wstrzymał się - 1. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 



Przewodniczący RM - stwierdził, że w wyniku głosowania rada przyjęła pozytywne stanowisko 

w zakresie proponowanych zmian. 

Burmistrz – przedstawił informację nt. epidemii koronawirusa na terenie Gminy Radków. 

(informacja stanowi załącznik do protokołu) oraz o wydarzeniach i imprezach charytatywnych 

planowanych w najbliższym czasie na terenie gminy. Burmistrz poinformował także, że w dniu 

dzisiejszym rozwiązany został problem zarządzania placówką ZSP w Wambierzycach i po 

wielu rozmowach i negocjacjach obecna p.o. Dyrektora przyjęła stanowisko Zastępcy 

Dyrektora, a stanowisko dyrektorskie na okres 1 roku przyjęła wieloletnia doświadczona 

pracownica tamtejszej placówki.  

Przewodniczący RM zapytał, czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. 

Nikt nie zabrał głosu. 

Ad. 10 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął XXIX sesję Rady Miejskiej w 
Radkowie.  

 

 

Protokołowała:           Przewodniczący RM w Radkowie 

Justyna Ożóg                  Aleksander Mielniczuk 


